

下述組織

江蘇沙鋼集團有限公司

中國江蘇省張家港市錦豐鎮

組織機構代碼 13478927-0

的管理系統已經過審核， 並被證明符合下列要求

ISO 9001:2008

所涵蓋的活動範圍

鋼筋混凝土用熱軋帶肋鋼筋的生產

如需進一步澄清該證書的範圍以及對 ISO9001:2008 要求的適用程度，可向組織諮詢獲得

該證書的有效期自 2016年03月06日至2018年09月15日
且其有效性應繫於持續符合的定期稽核
重新驗證稽核到期日 2019年02月07日
版次 2 原始註冊日期 2013年03月06日

簽署

SGS Taiwan Ltd. Certification and Business Enhancement
136-1, Wu Kung Road, Wuku Industrial Zone, Taipei County, Taiwan
t +886 (0)2 2299 3939 f +886 (0)2 2299 3231 www.sgs.com

本證書信息可在國家認證認可監督管理委員會官方網站 www.cnca.gov.cn 上查詢

第1頁 共1頁



QMS 010



Quality Management

QC001



Certificate CN13/20086

The management system of

Jiangsu Shagang Group Co., Ltd.

Jinfeng Town, Zhangjiagang City, Jiangsu Province, P.R. China

Organization Code 13478927-0

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 9001:2008

For the following activities

Production of hot rolled steel bars for the reinforcement of concrete

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of ISO 9001:2008 requirements may be obtained by consulting the organization

This certificate is valid 6 March 2016 until 15 September 2018 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Re certification audit due before 7 February 2019

Issue 2. Certified since 6 March 2013

Authorised by

SGS Taiwan Ltd. Certification and Business Enhancement
136-1, Wu Kung Road, New Taipei Industrial Park, Wu Ku District, New Taipei City, Taiwan
t +886 (0)2 2299 3939 f +886 (0)2 2299 3231 www.sgs.com

The certification information can be verified on the web site of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China www.cnca.gov.cn



QMS 010



Quality Management

QC001

